
 

 

 

 

 

 

 

Angyal Mátyás 
 

Évfolyam: II. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

Angyal Mátyás vagyok, másodéves gazdálkodási és 
menedzsment szakos hallgató. 
Lassan egy éve vagyok tagja a Hallgatói Önkormányzatnak, 
és ez időszak alatt rengeteg tapasztalattal, élménnyel 
lettem gazdagabb. Lehetőségem volt három csapatban is 
tevékenykedni, mégpedig a Diákjóléti Bizottságban, a 
Rendezvényes csapatban és a Média csapatban. 

 

Fő célom mindig is az volt, hogy titeket Hallgatótársaimat 
segítsem, és a megszerzett tudásommal fejlesszem a 
hallgatói élményt, az egyetemi éveitek alatt. 
Versenysportolói múltamnak köszönhetően, 
határozottságom és kitartásom az, ami segít abban, hogy 
ezeket a céljaimat sikeresen véghez tudjam vinni. 

 
Jelenlegi célkitűzésem az, hogy az eddigi tudásomat és 
tapasztalataimat kamatoztatva elinduljak a Hallgatói 
Önkormányzat elnöki pozíciójáért, annak érdekében, hogy 
elnökként további erőfeszítéseket tegyek a hallgatótársaim 
mindennapi életének megkönnyítése érdekében. 
Ehhez az első lépés az, hogy megszerezzem a mandátumot, 
amely lehetővé teszi számomra az elnöki pozícióért való 
pályázást. 

 
Amennyiben szimpatikusnak találtál, sokat jelentene 
számomra, ha támogatnál szavazatoddal! 

 

Előre is köszönöm, ha bizalmaddal megtisztelsz! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Balogh Dávid 

 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdaságinformatikus 

Kedves Hallgatótársaim! 

Balogh Dávid vagyok, harmadéves gazdaságinformatikus 
hallgató. Már lassan két éve, hogy a Hallgatói 
Önkormányzatban megkezdtem a munkámat. Főként a 
Programos csapatban és a Média csapatban 
tevékenykedem. Ezek mellett találkozhattatok már velem a 
beiratkoztatáson, Education, a gólyatáborban és néhány 
social media platformon, továbbá a kari újságunkban is 
tevékenykedtem cikkíróként. Célom, hogy a 
hallgatótársaim érdekeit képviseljem és a diplomáig vezető 
út során felmerülő problémákban tudjak segítséget 
nyújtani. Ezek mellett szeretném színesíteni és jó 
élményekkel gazdagítani a hallhatótársaim 
éveit. 
Amennyiben szimpatikusnak találtál, sokat jelentene 
számomra, ha támogatnál szavazatoddal! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Bartal Nóra 

 

Évfolyam: II. 
Szak/szakirány: Pénzügy és számvitel 

Sziasztok! 

Bartal Nóra vagyok, másodéves pénzügy és számvitel 
szakos hallgató. A Hallgatói Önkormányzatban már közel 
egy éve tevékenykedem aktívan, így lehetőségem adódott 
több területen is segíteni a hallgatótársaimnak. 

 

A szervezeten belül elősorban a Diákjóléti Bizottság 
munkáját segítem. A Kommunikációs csapat tagjaként napi 
szinten segédkezem a hivatalos közösségi oldalak 
tartalmainak elkészítésében és közzétételében. Idén 
részese voltam az Utánpótlás Programnak, ahol 
mentorként tevékenykedtem, valamint a Pályaorientációs 
csapat tagjaként népszerűsíthettem Egyetemünket 
középiskolákban, illetve az Educatio kiállítás keretein belül 
találkozhattatok már velem, de akár nyílt napon vagy 
diplomaosztón is. 

 
Úgy érzem az elmúlt egy évben rengeteg tapasztalatra 
tehettem szert hallgatótársaim segítésében és szeretném 
ezt a következő évben még magasabb szintre emelni, 
amihez szükségem van mandátumra, hogy ezáltal aktívan ki 
tudjam venni a részemet a szervezetet, hallgatókat érintő 
ügyekben. 

 
Köszönöm, ha bizalmat szavazol és támogatsz 
szavazatoddal! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Batizi Sándor 

 

Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Gazdaságinformatikus 

Kedves Hallgatótársam! 

Batizi Sándor vagyok, negyedik éves gazdaságinformatikus 
Hallgató. Közel három éve tevékenykedem aktívan a 
Hallgatói Önkormányzatban, amely idő alatt a szervezet 
számos részén kipróbálhattam magam. Az utóbbi évben a 
PSZK HÖK elnökeként találkozhattatok velem, amely idő 
alatt a fő prioritásom az volt, hogy a Ti érdekeiteket 
képviseljem, valamint színesebbé tegyem a 
mindennapjaitokat. Számtalan gyűlésen vettem részt, az 
egyetemet és a Hallgatóságot érintő különböző témákban. 
Folyamatosan tartottam a kapcsolatot a karon található 
különböző szervezeti egységek vezetőivel, illetve az 
egyetemi és a kari vezetőkkel is. 

 

Elnöki pályafutásom március elején véget fog érni, viszont 
már szeptember óta a pozíció utógondozásán dolgozom. A 
továbbiakban is szeretnék a szervezet jövőjével, illetve a 
Hallgatóság képviselésével foglalkozni. Azonban ehhez 
elengedhetetlen számomra, hogy újra mandátumot 
szerezzek, így szeretnélek titeket megkérni, hogy 
szavazatotokkal támogassatok engem ebben az évben is. 

 

Előre is köszönöm a bizalmatokat! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
Bódi Barnabás 

 

Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves PSZK-sok! 

Bódi Barnabásnak hívnak, és idén februárban kezdem a 8. 
félévemet karunkon, gazdálkodási és menedzsment 
alapképzésen. Fiatalabb korom óta szívemen viselem az 
érdekképviselet témáját, és fő célomnak tartom, hogy az 
egyetemünkön tanuló hallgatótársaink mindennapjain 
könnyíthessek. 
Mivel már 4. éve vagyok a karon, úgy érzem, tapasztalataim 
hasznosak lehetnek számotokra, akár 
tanulmányi, akár általános témáról legyen szó. Határozott 
és egyenes személynek tartom magam, 
amire szükség van egy szervezetben, ezért amennyiben ezt 
keresitek egy lehetséges HÖK tagban, 
emberetekre találtatok. 

 

Bízom benne, hogy a fentebb írtak alapján megfelelőnek 
találtok a feladatra, és belém fektetitek 
bizalmatokat szavazatotokkal, köszönöm! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Bordás Bence 

 
Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Gazdaságinformatikus 

 
 

Kedves Hallgatótársaim! 
 

Bordás Bencének hívnak, idén kezdtem a 4. évemet az 
egyetemen. A Hallgatói Önkormányzatban több, mint 
három éve tevékenykedem, ahol lehetőségem adódott 
különböző helyeken kipróbálni magam. Ez idő alatt sikerült 
több területen is kipróbálni magam, legfőképpen a grafikai 
csapatban, ahol több kari esemény vizuális megjelenéséért 
voltam felelős. 

 
Az utolsó évemben is szeretnék nagy mértékben részt venni 
a HÖK tevékenységében, emellett szeretnék nagyobb 
felelősséget vállalni, és ezáltal segíteni hallgatótársaim 
egyetemen töltött idejét. Ehhez azonban szükséges a 
mandátum megszerzése. 

 

Amennyiben szimpatikusnak találtál, sokat jelentene 
számomra, ha egy szavazattal támogatnál! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Czibik Norbert 

 

Évfolyam: II. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Sziasztok! 

Czibik Norbert vagyok, másodéves gazdálkodási és 
menedzsment szakos hallgató. A Hallgatói 
Önkormányzatban eltöltött időm alatt számos területen 
tudtam kipróbálni magamat, ahol sok tapasztalatot 
szereztem, amik a jövőben az előnyömre válhatnak. Célom 
egyetemi éveim alatt a hallgatók érdekeit képviselni, 
megkönnyítve ezzel mindennapjaikat, hogy a jövőben 
boldogan gondolhassanak vissza arra az időre, amit az 
Egyetemen töltöttek. 

 

Már egészen a kezdetektől a Diákjóléti Bizottság csapatát 
erősítem, ahol az idők folyamán a tudásommal, valamint a 
tapasztalatommal nagyon sok mindenben tudtam az 
Egyetemünk hallgatóinak a segítségére lenni és ezt a 
jövőben is szeretném folytatni, hogy még több hallgatót 
tudjak támogatni a szervezetben eltöltött időm alatt. 

 
Ezen célom eléréséhez szükségem van a mandátumra, 
illetve, hogy aktívan ki tudjam venni a részemet a 
szervezetet érintő aktualitásokból. 

 
Előre is köszönöm, ha szavazatoddal, valamint bizalmaddal 
támogatsz engem! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Csoma András Krisztián 

 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Sziasztok! 

Csoma András Krisztián vagyok, harmadéves Gazdálkodási 
és Menedzsment szakos hallgató. Lassan már két éve 
tevékenykedem a Hallgatói Önkormányzat égisze alatt, 
ahol beteljesíthetem saját princípiumaimat, miszerint 
segíthetem, és megkönnyíthetem Nektek, 
hallgatótársaimnak az életét. 
Ez idő alatt találkozhattatok már velem a beiratkozástól 
kezdve a diplomaosztón, a nyíltnapokon, az 
Education, és persze a Vörös Téren is. Munkámmal az 
elmúlt évek alatt a Diákjóléti Bizottság gerincévé váltam. Az 
elmúlt néhány Zuggazdászban is belefuthattatok már a 
nevembe. Emellett számos gimnázium pályaorientációs 
napján megfordultam már Egyetemünk hírnevét öregbítve. 
Úgy hiszem, ha sikerülne mandátumot szereznem 
mentalitásommal, innovatív ötleteimmel, építő jellegű 
kritikáimmal, széles spektrumú készségeimmel, és 
tisztánlátásommal még hatékonyabban tudnék kiállni 
hallgatótársaimért, és hatékonyabban tudnám 
előrelendíteni a Szervezetet. 

 
Köszönöm, hogy időt szántál motivációim elolvasására. A 
továbbiakban is minden energiámmal azon leszek, hogy 
megháláljam a támogatásotokat! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

De Jong Flóra 
 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

De Jong Flóra vagyok, harmadéves gazdálkodási és 
menedzsment szakos hallgató. Közel két éve 
tevékenykedem aktívan a Hallgatói Önkormányzatban. 

 

Mindig arra törekedtem, hogy megfelelő segítséget 
nyújtsak nektek, nem csak az egyetemi tanulmányaitokban, 
hanem a mindennapjaitokban is. A Tanulmányi és 
Rendezvényes csapatban rengeteg tapasztalatra és tudásra 
tettem szert, azonban eddigi említett tevékenységeim 
mellett megtaláltam a számomra legkedvesebb területet; a 
Diákjóléti Bizottság oszlopos tagjává váltam. 
Úgy gondolom az itt folytatott tevékenységemmel 
nyújthatom nektek a legtöbb segítséget, így célomnak a 
Diákjóléti Bizottság elnöki pozíciójának betöltését tűztem 
ki. Az elkövetkezendő időszakban továbbra is arra fogok 
törekedni, hogy minden segítséget megkapjatok. Céljaim 
eléréséhez elengedhetetlen a mandátum megszerzése, 
ezért arra kérlek titeket, hogy támogassatok egy 
szavazattal. 

 

Előre is köszönöm szépen a bizalmatokat! 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

Elek Olivér 
 
Évfolyam: II. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves PSZK-sok! 

Elek Olivérnek hívnak, 4. félévemet kezdem karunk 
gazdálkodási és menedzsment alapképzésén. Középiskolás 
korom óta fontos számomra az érdekképviselet, és a velem 
egykorúak segítése. Első egyetemi évem óta aktív tagja 
vagyok a Hallgatói Önkormányzatnak, ahol a legelsősorban 
a rendezvényes csapat aktív tagjaként segítek a kari szintű 
rendezvények előkészületeiben, lebonyolításában. 

 

Szeretetem és elkötelezettségem miatt indultam a 
Rendezvényekért felelős elnöki megbízotti pozícióra, ahol 
céljaim közé tartozik minél több hallgatói réteg elérése a 
különböző kari rendezvényeinken. 

 
Remélem, hogy a fentebb írtak alapján megfelelőnek 
találtok a feladatra, és belém fektetitek 
bizalmatokat szavazatotokkal, köszönöm! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Farkas Laura 

 
Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Pénzügy és számvitel 

Kedves Hallgatótársaim! 

Farkas Laura vagyok, negyedéves pénzügy és számvitel 
szakos hallgató. Lassan három éve vagyok a Hallgatói 
Önkormányzat aktív tagja. 

 

Az elmúlt egy évben Kommunikációért felelős elnöki 
megbízottként nap, mint nap azért tevékenykedtem, hogy 
a Hallgatótársaimnak mindig pontos információkat 
biztosíthassak. 
A Social Media felületek kezelése mellett igyekeztem a 
lehető legtöbb figyelmet fordítani arra, hogy a 
Hallgatótársaim egyetemi éveit megkönnyíthessem 
különböző rendezvényeken, mint például a Diplomaosztó 
ünnepség, de találkozhattatok velem még a Nyílt napokon, 
és az Education is. 
Egyetemi tanulmányaim végéhez közeledve továbbra is 
szeretném a Hallgatói Önkormányzatot-, és az 
utódomat segíteni az elkövetkezendő időszakban. 
Ezen céljaim elérése érdekében szeretnék pályázni 
mandátumra. 

 

Köszönöm, ha bizalmaddal és szavazatoddal támogatsz a 
célom elérésében! 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

Félix Laura 
 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdaságinformatikus 

Kedves Hallgatótársaim! 

Félix Laura vagyok, harmadéves Gazdaságinformatikus 
hallgató. Immár 1 éve tevékenykedem aktívan a Hallgatói 
Önkormányzat tagjaként, ez idő alatt igyekeztem minél 
több területen segédkezni. 

 
Hatalmas örömmel töltött el, amikor bekerültem a 
Tanulmányi csapatba, ezáltal napi szinten tudom támogatni 
hallgatótársaimat a tanulmányi ügyeik intézéseiben. A 
csapatnak köszönhetően lehetőségem nyílik segédkezni a 
PSZK HÖK Facebook oldalára beérkező kérdések 
megválaszolásában. Ezen felül közreműködtem a Végzős 
kisokos létrejöttében és az Egyetemi Polgári Ismeretek 
kurzus előkészületeiben és előadásában is. Eddigi 
tevékenységeim közé tartozik a Diákjóléti Bizottság 
munkájának segítése is. Továbbá a Hallgatói Önkormányzat 
közösségi médiás oldalain való grafikai megjelenést is 
többször elősegítettem, valamint több alkalommal 
kitelepültem középiskolákba előadást tartani 
Egyetemünket képviselve. Az idei év februárjától az 
elkövetkezendő egy évben az Egyetemi Hallgatói 
Önkormányzat Tanulmányi Alelnökeként folytatom a 
munkámat. Minden odaadásommal azon leszek, hogy a 
hallgatók érdekei a lehető legmegfelelőbb módon 
érvényesüljenek és képviselve legyenek. 

 
Előre is köszönöm, ha bizalmaddal és szavazatoddal engem 
támogatsz! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Horváth Eszter 

 
Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

Horváth Eszter vagyok, negyedéves gazdálkodási és 
menedzsment szakos hallgató. Közel három éve 
tevékenykedem aktívan a Hallgatói Önkormányzatban, 
emellett kari mentorként és a Sikerközpont 
demonstrátoraként is volt szerencsém tapasztalatokat 
gyűjteni. 

 
Egyetemi éveim alatt számos hallgatói problémával és 
kihívással találkoztam. Legyen szó egy, a HÖK Facebook 
oldalára beérkező kérdésről, az Egyetemi polgári ismeretek 
kurzuson való előadásról vagy kari rendezvényeken történő 
segédkezésről, minden esetben odaadóan és 
lelkiismeretesen végeztem a rám bízott feladatokat. 

 

Az elmúlt egy évben az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat 
Tanulmányi alelnöki pozícióját töltöttem be, ami által 
együtt dolgozhattam az Egyetem vezetésével többek között 
a Hallgatói Követelményrendszer és a Mintatantervek 
módosításán. Lehetőségem volt közvetlenül kifejteni 
véleményemet a hallgatókat érintő ügyekben, aminek hála 
rengeteget fejlődtem a véleménynyilvánítás és a felelős 
döntéshozás terén. Úgy érzem, végzősként, a már 
megszerzett tapasztalataimmal még többet tudnék segíteni 
Nektek és a HÖK tagjainak, hogy még könnyebbé és 
színesebbé tegyük az itt eltöltött éveiteket. 

 
Másokat motiválni, a tanácstalanságban utat mutatni, 
valami újat és értékeset teremteni, ezek motiválnak engem 
és ha mandátumot szereznék, arra használnám, hogy olyan 
felelős döntéseket hozzak, amelyek hozzájárulnak egy még 
színvonalasabb egyetemi élethez, egy összetartó közösség 
létrehozásához. 

 

Köszönöm, ha a szavazataitokkal bizalmatokat fejezitek ki 
felém! 



 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Jónás Roland 
 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

Jónás Roland vagyok, és immáron harmadik éve folytatom 
a tanulmányaimat a Gazdálkodási és menedzsment szakon. 
Közel egy éve tevékenykedem aktívan a kari Hallgatói 
Önkormányzatban, ezenfelül már második éve részt vettem 
a Kari mentorprogramban is. Ezen tevékenységeim során 
rengeteg tapasztalatot gyűjtöttem, amiket a jövőben is 
szeretnék kamatoztatni. A Hallgatói Önkormányzatban 
számos területen igyekeztem a legjobbat nyújtani, hogy az 
egyetemi évek alatt egyik hallgatótársam se maradjon 
segítség nélkül. 

 
A szervezeten belül elsősorban a tanulmányi csapat 
munkáját támogattam, többek között a PSZK HÖK Facebook 
oldalra beérkező kérdések megválaszolásával, továbbá az 
Egyetemi Polgári Ismeretek kurzus anyagának 
összeállításával és prezentálásával járultam hozzá ahhoz, 
hogy minél gördülékenyebben tudjátok venni az egyetem 
által feltornyosult akadályokat. Ezen felül igyekszem a 
Diákjóléti Bizottság munkáját is támogatni, illetve 
találkozhattatok már velem az Education és a Nyílt napokon 
is, valamint lehetőségem adódott a Pályaorientációs 
programunk során egyetemünk hírnevét népszerűsíteni 
különböző előadásokkal és kitelepülésekkel országszerte. 

 
Célom, hogy a jövőben is hasonló minőségben tudjam 
képviselni a hallgatóság érdekeit, és biztosítani azt, hogy 
néhány év elteltével is szép emlékként maradjon meg 
mindenkinek az itt eltöltött ideje. 

 
Előre is köszönöm szépen a bizalmat! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Kósa Eszter 

 
Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Emberi erőforrások 

Sziasztok! 

Kósa Eszter vagyok, negyedéves emberi erőforrások szakos 
hallgató. Jelenleg már majdnem 3 éve tevékenykedek a 
Hallgatói Önkormányzat lelkes tagjaként. Az elmúlt 
időszakban próbáltam a maximumot nyújtva a lehető 
legtöbb helyen segíteni hallgatótársaimat a 
mindennapokban. 
Találkozhattatok velem diplomaosztón, nyílt napon, 
beiratkozáson vagy többek között az Educatio kiállításon. 
Továbbá a Kari mentorprogramban is részt vettem azzal a 
céllal, hogy az újonnan érkezett hallgatókat segítsem 
abban, hogy minél könnyebben vegyék az első félévben 
eléjük gördülő akadályokat és gyorsabban beilleszkedjenek. 

 
Már bekerülésem első pillanatától kezdve tudtam, hogy 
szeretnék a Tanulmányi csapat tagja lenni, mivel ott 
közvetlenül tudok segíteni Nektek egyetemi 
tanulmányaitokat érintő problémákban. Ez a szenvedélyem 
azóta sem hagyott alább. A csapat tagjaként napi szinten 
segédkezem a PSZK HÖK Facebook oldalára beérkező 
kérdések megválaszolásában, illetve közreműködtem 
többek között a Gólyafüzet és több Végzős Kisokos 
elkészítésében. Lehetőségem volt részt venni az Egyetemi 
Polgári Ismeretek kurzus kidolgozásában és oktatásában is. 
Tanulmányaim utolsó félévében is szeretném aktívan 
kivenni a részem a Hallgatói Önkormányzat életéből és 
véleményemmel képviselni hallgatótársaim érdekeit, ezért 
mindenképpen mandátumra lenne szükségem. 

 
Köszönöm, ha bizalmat szavazol nekem és támogatsz 
szavazatoddal! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Magyar Gréta 

 

Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Pénzügy és számvitel (Adózás szakirány) 

Kedves Hallgatótársaim! 

Magyar Gréta vagyok, IV. évfolyamos pénzügy és számvitel 
szakos hallgató. Közel három éve erősítem már a Hallgatói 
Önkormányzatot, ahol igyekeztem különféle területeken 
kipróbálni magam, annak érdekében, hogy karunk 
hallgatóinak érdekeit minél színvonalasabban tudjam 
képviselni. 

 

Elengedhetetlennek tartom, hogy a hallgatók tanulmányaik 
folytatása mellett hozzájuthassanak az őket megillető 
támogatásokhoz, ezáltal már az első évben sikeresen 
megtaláltam azt a területet, ahol a legjobban ki tudtam 
teljesedni. Harmadik éve vagyok oszlopos tagja a Diákjóléti 
Bizottságnak, továbbá egy éven keresztül volt lehetőségem 
a Hallgatói Szociális Bizottság elnöki pozícióját is betölteni. 

 
Amiért fontos számomra a mandátum megszerzése, hogy 
tanulmányaim végéhez közeledve a szervezetben és a 
Bizottságokban megszerzett tudásomat és tapasztalatomat 
kamatoztathassam, valamint eredményesen átadhassam a 
következő generációnak. Mindemellett továbbra is aktívan 
szeretném segíteni a Hallgatói Önkormányzat munkáját az 
egyetemi évek megkönnyítésében és színesebbé tételében. 

 

Köszönöm szépen, ha bizalmat szavazol nekem és 
támogatsz szavazatoddal! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Minya Liliána Krisztina 

 

Évfolyam: II. 
Szak/szakirány: Emberi erőforrások 

Kedves Hallgatótársaim! 

Minya Liliána vagyok, másodéves emberi erőforrások 
szakos hallgató. Közel egy éve tevékenykedek aktívan a 
Hallgatói Önkormányzat életében. Az elmúlt idő során 
találkozhattatok velem több különböző eseményen is, 
mint a Gólyatábor, Diplomaosztó, Beiratkozás és a kari 
rendezvényeink. A szervezet életében aktívan eltöltött 
évem alapján mégis a Kommunikációs csapatok állnak a 
legközelebb a szívemhez. Gyakran észrevehettek a 
közösségi média platformjainkon közzétett videókban, 
illetve vizuális munkáimat is láthattátok már egyes kari 
eseményeink borítójaként. 

 
Jelenleg a Média csapat koordinálását végzem, akikkel 
minden erőnkkel azon vagyunk, hogy a szórakozás 
mellett, hasznos, a tanulmányaitokkal kapcsolatos 
informatív videókat gyártsunk Nektek. Az eddig szerzett 
tapasztalataim és tudásom kamatoztatásaképpen, fő 
célom a jövőben a kommunikációs területeink egészéért 
felelni és indulni a Kommunikációért felelős elnöki 
megbízott pozíciójára, ezzel is segítve Titeket, hogy mindig 
friss információt találjatok oldalainkon és ezáltal 
könnyebb legyen számotokra a hallgatói élet! 

 
Az előttem álló időszakban is fontos számomra, hogy 
képviselni tudjam a hallgatói érdekeket, ehhez viszont 
elengedhetetlen a mandátum megszerzése! 

 
Köszönöm, ha bizalmaddal és szavazatoddal támogatsz 
ennek elérésében! 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

Ortutay Gábor 
 

Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

Ortutay Gábor vagyok, negyedéves gazdálkodási és 

menedzsment szakos hallgató. A napokban lesz egy éve, 

hogy a Hallgatói Önkormányzatban tevékenykedek és 
próbálom minden erőmmel a Ti, mint hallgatótársaim 

mindennapjait megkönnyíteni és színesebbé tenni, legyen 

szó ösztöndíjakról, vagy akár rendezvényekről. 

 
Jelenleg a szervezetünkben a Diákjóléti Bizottságban és a 
rendezvényekért felelős csapatban tevékenykedtem. Úgy 
gondolom 4 év egyetemi élet alatt sok mindent 
megtapasztaltam és átéltem, tudom, hogy nekem anno 
gólya koromban mi mindenre lett volna szükségem, de nem 
tudtam kihez forduljak. Az évek során egyre magabiztosabb 
lettem az egyetemen és mára már én tudok az személy 
lenni, aki magabiztosan tud segíteni a nála fiatalabbaknak. 

 
Kérlek támogassatok engem szavazatotokkal, hogy továbbá 
is tudjam szívvel lélekkel tenni azt, ami engem boldoggá 
tesz, azaz a ti segítéseteket. 

 

Előre is köszönöm a bizalmatokat! 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Papp Dániel 

 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

Papp Dániel vagyok, harmadéves, Gazdálkodási és 

Menedzsment szakos hallgató. Két éve szavaztak nekem 

bizalmat azzal, hogy felvételt nyertem a Hallgatói 

Önkormányzatba, azóta minden nap azon dolgozok, hogy 

megháláljam a belém fektetett bizalmat. 

 
Ebben a két évben több területen is kipróbáltam 

magamat, legyen szó a kommunikációs, vagy éppen a 

rendezvényes csapatról, míg az elmúlt egy évben a 

Hallgatói Önkormányzat Általános alelnöki pozícióját 

tölthettem be, aminek köszönhetően a szívügyemnek 

tartott utánpótlás program folyamatos fejlesztésére 

tudtam hatalmas hangsúlyt fektetni, biztosítva ezzel az 

érdekképviselet hosszútávú utánpótlását. 

 
Találkozhattatok velem az Educatiotól kezdve, a 

Regisztrációs napokon és a Gólyatalin keresztül, akár a 

Gólyatáborban is. Elsődleges célom, hogy nektek, 

Hallgatóknak minél színesebbé tudjuk varázsolni az 

egyetemi időszakot és őszintén mondhassátok el, hogy 

ezek voltak a legszebb éveitek. 

 
Akövetkező egy évben is szeretnék érdemben hozzátenni 

ahhoz, hogy az eddig megszerzett értékek és élmények a 

jövő Hallgatóinak is megadathassanak. Emellett a jövő 

generációjának útját szeretném egyengeti és megszerzett 

tapasztalatommal segíteni őket. Ehhez azonban szükséges 

a mandátum megszerzése, ezért arraszeretnélek titeket 

kérni, hogy támogassatok szavazatotokkal. 

 
Előre is köszönöm a bizalmat! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Polák Zsófia 

 

Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Gazdaságinformatikus 

Kedves Hallgatótársaim! 

Polák Zsófia vagyok, gazdaságinformatikus szakon 
tanulok, azonbelül is üzleti adatelemző szakirányon. Közel 
2 éve vagyok aktív tagja a Hallgatói Önkormányzatnak, 
abból pedig az utóbbi 1 évben Tanulmányi alelnöki 
pozícióit töltöttem be. Tavaly ilyenkor a legfőbb vágyamat 
elértem azzal, hogy betölthettem a Tanulmányi alelnöki 
pozíciót. 

 
Idén az egyetemen töltött hátralévő időmben, 
legfőképpen a tapasztalatommal szeretném támogatni a 
Hallgatói Önkormányzatot és a következő Tisztújító 
Küldöttgyűlésig továbbra is azon szeretnék lenni, hogy a 
maximumot nyújtsam a tevékenységi körömet illetően. 
Úgy érzem az utóbbi egy évben sok helyzetben tudtam 
segíteni a hallgatótársaimat az az a titeket ésbízom benne, 
hogy még lesz alkalmam ezt megtenni a következő 
időszakban. 

 
Továbbra is nagyon fontos számomra, hogy a hallgatók a 
megfelelő támogatást kapják meg, mind Hallgatói 
Önkormányzati és egyetemi szinten is. Az elmúlt egyévben 
is szem előtt tartottam, hogy a hallgatók ne érezzék 
magukat elveszettnek az itt töltött éveik alatt és 
mihamarabbi megoldásra leljenek a problémájukat 
illetően. Az egyetemi éveimre boldogan fogok 
visszaemlékezni és céljaim közé tartozik mai napig, hogy 
ezt minél több PSZK-s hallgatómondhassa el magáról. 

 
Köszönöm szépen, ha bizalmat szavaztok nekem és 
támogattok a szavazataitokkal! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Rádóczi Rebeka 

 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

Rádóczi Rebeka vagyok, harmadéves gazdálkodási és 
menedzsment szakos hallgató. Közel 2 éve 
tevékenykedem aktívan a Hallgatói Önkormányzatban, és 
ez idő alatt próbáltam a lehető legtöbb programon és 
eseményen részt venni, emellett a maximumotnyújtani, 
hogy szebbé varázsolhassuk az egyetemi éveiteket. 
A Diákjóléti Bizottságnak azóta is töretlenül a tagja 
vagyok, de szívemhez a Kommunikációs csapat áll a 
legközelebb, ahol rengeteg tapasztalatra és tudásra 
tettem szert.Az elsődleges célom a szervezetben, hogy 
nektek, hallgatótársaimnak segítséget nyújtsak, nem csak 
az egyetemi tanulmányaitokban, de mindennapjaitokban 
is. 

 
Számomra fontos, hogy a kérdéseitek mihamarabb 
megválaszolásra kerüljenek, hiszen legfontosabb 
feladataink közé tartozik az érdekvédelem és 
érdekképviselet. 

 

Továbbra is aktívan ki szeretném venni a részemet mind a 
hallgatókat és az egyetemet, mind a HÖK-öt érintő 
ügyekben, ezen felül legfőbb célom a Kommunikációért 
Felelős Elnöki Megbízott pozíció betöltése, mert úgy 
érzem, hogy a megszerzett tudásomat már magasabb 
szinten tudnám kamatoztatni, amihez a mandátum 
megszerzése elengedhetetlen a számomra. 

 
Köszönöm szépen, ha bizalmat szavazol nekem, és 
támogatsz a szavazatoddal! 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Tóth Adrienn 

 
Évfolyam: IV. 
Szak/szakirány: Pénzügy és számvitel 

Sziasztok! 

Tóth Adrienn vagyok, negyedéves pénzügy és számvitel 

szakoshallgató. Immár közel három éve tevékenykedem 

aktívan a Hallgatói Önkormányzatban, ez idő alatt a 

Tanulmányi csapat, illetve a Diákjóléti Bizottság tagjaként 

vettem részt a szervezet életében. Azonban 

találkozhattatok velem Beiratkozáskor, Nyílt Napon vagy 

akár az Educatiokiállításon is. 

 
Lassan két éve a Diákjóléti Bizottság elnöki pozícióját 

töltöm be, ez által a karon megpályázható különböző 

ösztöndíjakkal foglalkozom. A pozíciómban töltött idő 

során számtalan hallgatótársamnak volt lehetőségem 

segítséget nyújtani az egyes ösztöndíjakkal, juttatásokkal 

kapcsolatosan. Február végéhez közeledve a pozícióm 

átadására készülök, azonban az elmúlt évek alatt szerzett 

tapasztalataimat átadva továbbra is szeretnék 

hozzájárulni ahhoz, hogy az itt eltöltött egyetemiéveitek 

alatt a mindennapjaitok minél színesebben, 

zökkenőmentesebben teljenek és megkapjatok minden 

segítséget. 

 
Köszönöm az elmúlt években tanúsított bizalmatokat, 
remélem, hogy az idei évben is számíthatok a 
támogatásotokra és szavazataitokra! 



 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Törzsök Norbert 

 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdaságinformatikus 

 
Törzsök Norbert vagyok, harmadéves 
gazdaságinformatikus hallgató. Közel 1 éve aktívan 
tevékenykedem a Hallgatói Önkormányzatban és 
igyekszem azóta minden nap segíteni a hallgatótársaim, 
illetve fejlődni és tanulni. 

 

A vizuális megjelenés mindig is fontos volt számomra, mind 
online, mind offline, ezért is tevékenykedem készséggel a 
Visual csapatban. A munkáimmal már találkozhattatok a 
közösségi oldalakon, illetve a Zuggazdászban is. A 
kreativitás erejével azon dolgozom, hogy vizuálisan is 
megjelenítsem azokat az értékeket, amelyeket a közös cél 
érdekében teremtünk. 

 
A legfőbb tevékenységem viszont a Kari Mentorprogram 
koordinátori szerepe, ugyanis ez a program nem csupán 
egy feladatkör, hanem egy szívügy számomra, és mindent 
megteszek azért, hogy segítsem és támogassam társaimat 
az egyetemi éveik során. A Kari Mentorprogramban az a cél 
visz előre, hogy minden elsőéves hallgatónk számára 
könnyebb és tartalmasabb legyen az egyetemi életük. A 
mentorok kiválasztásában és az újonnan érkezők 
beosztásában az a szándékom, hogy olyan 
mentorcsoportok jöjjenek létre, amelyek segítik a 
beintegrálódást és a kapcsolatépítést. 

 
Mindezeken felül számos jelenlegi és leendő hallgatóknak 
szóló rendezvényen vettem részt, mint például Educatio, 
nyílt napok, gólyabál. 

 

Köszönöm, hogy megtiszteltek a bizalmatokkal és azzal, 
hogy rám szavaztok annak érdekében, hogy mandátummal 
rendelkezzek és a jövőben még magasabb szinten tudjam 
támogatni a Hallgatók érdekeit. 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

Varga Anna Zsófia 
 

Évfolyam: II. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Kedves Hallgatótársaim! 

Varga Anna Zsófia vagyok, másodéves Gazdálkodási és 
menedzsment szakos hallgató. Tavaly nyertem felvételt a 
Hallgatói Önkormányzatba, ahol azóta is igyekszem az 
egyik legaktívabb tag lenni, és a Ti érdekeiteket képviselni. 

 

Az elmúlt egy év során több területen is tevékenykedtem, 
több csapatot is erősítettem. Szívemhez a legközelebb a 
tanulmányi csapat, és a Diákjóléti Bizottság áll, melyekben 
továbbra is folytatni szeretném tevékenységem. Legfőbb 
célomnak tartom továbbá is, hogy tanulmányaitokat, 
illetve az egyetemi napjaitokat könnyebbé, és színesebbé 
tehessem. Ahhoz viszont, hogy magasabb fokon tudjam 
végezni tevékenységemet, szükségem van a 
támogatásotokra a mandátum megszerzésével 
kapcsolatban. 

 

Köszönöm, ha a szavazatoddal segítesz a céljaim 
elérésében! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Várszegi Beáta 

 
Évfolyam: II. 
Szak/szakirány: Gazdaságinformatikus 

Sziasztok! 

Várszegi Beáta vagyok, másodéves gazdaságinformatikus 
szakos hallgató. 2023 februárjában megkaptam a bizalmat, 
hogy a Hallgatói Önkormányzaton keresztül segíthesselek 
Titeket,hallgatótársaimat. 

 
Középiskolában azzal próbáltak meg minket diákokat 
felkészíteni, hogy az egyetemen már magunkra fogunk 
maradni, és nagyon hamar kell önállósodnunk. 
Viszont legnagyobb meglepetésemre a PSZK falain belül 
megtapasztalhattam, hogy nagy hallgatóbázisunk ellenére 
egy nagyon segítőkész közösséggel is büszkélkedhet 
karunk. Már találkozhattatok velem Educatio-n és Nyílt 
napokon is, ezek mellett szervezetünk utánpótlás 
programjában is jelen voltam. Továbbá a Diákjóléti 
Bizottság munkáját is igyekeztem segíteni, és lehetőségem 
adódott pályaorientációs programunkon keresztül 
középiskolákban népszerűsíteni egyetemünket 
előadások és kitelepülések által. 

 

Már a kezdetektől fogva számomra is a hallgatók 
érdekvédelme volt az elsődleges, és úgy gondolom, ezt 
legjobban a Tanulmányi Csapatban tudtam számotokra 
kamatoztatni, ahol felmerülő kérdések megválaszolásában, 
és különböző kisokosaink elkészítésében igyekeztem 
folyamatosan segíteni. 

 

Az elmúlt egy évben tevékenykedéseim alatt számos 
területen volt alkalmam fejlődni, és rengeteg készségemet 
igyekeztem minél jobban erősíteni. Következő célomként 
ezért a Tanulmányi Alelnöki pozícióban szeretném az eddigi 
tudásomat a Ti javaitokra fordítani, és a továbbiakban is 
fejleszteni fogom önmagam azért, hogy a jövőben az 
egyetemi éveitekre boldogan tudjatok visszaemlékezni, 
akárcsak én. 

 
Köszönöm, hogy motivációm elolvasására időt szántál, és 
ennek köszönhetően esélyem volt bizalmad elnyerni! 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Walter Dávid 

 
Évfolyam: III. 
Szak/szakirány: Gazdálkodási és menedzsment 

Tisztelt Hallgatótársaim! 

Walter Dávid vagyok, harmadéves Gazdálkodási és 
Menedzsment szakos hallgató. A Hallgatói 
Önkormányzatnak 1 éve vagyok aktív tagja és minden 
eddigi munkámmal törekedtem arra, hogy Nektek, 
hallgatótársaimnak egyetemi életét megkönnyebbítsem, 
valamint a legfontosabb, hogy képviseljem az érdekeiteket. 

 
Az elmúlt egy évben a Tanulmányi és a Pályaorientációs 
csapatban, valamint a Diákjóléti Bizottságban 
tevékenykedtem, illetve segítettem a Hallgatói 
Önkormányzat munkáját. Továbbá, számos hallgatónak 
vagy leendő hallgatónak szóló rendezvényen segédkeztem, 
mint például Gólyatábor, Gólyabál, Nyílt Nap, valamint az 
Educatio. Célom mindig is az volt, hogy a diplomáig vezető 
úton felejthetetlen és zökkenőmentes éveket tudjak 
teremteni Karunk Hallgatóinak. 

 

A jövőben Karunk Hallgatói Önkormányzatának Általános 
alelnöki pozícióját szeretném betölteni, hogy még 
magasabb szinten tudjam védeni a hallgatótársaim 
érdekeit. Célom elérésének érdekében elengedhetetlen a 
mandátum megszerzése. 

 
Köszönöm, ha bizalmat szavazol nekem és támogatsz 
szavazatoddal! 

 


